
 

Vragen SGP 29 augustus 2022 
 

Datum  29 augustus 2022 

Fractie SGP 

Onderwerp Vragen besluitvorming inrichting Waaldijk 

 

Op 30 augustus 2022 neemt het Breed Bestuurlijk Overleg een besluit over de inrichting van de Waaldijk, als 
gevolg van de dijkverzwaring. 
 
Tijdens diverse bijeenkomsten met de gemeenteraad en gesprekken met betrokkenen daarna is duidelijk 
geworden dat de voorgestelde inrichting, zoals omschreven in het Masterplan Gastvrije Waaldijk niet voorziet in 
de zo gewenste maatwerkoplossingen en voorstellen vanuit het participatieproces. 
De Gemeenteraad heeft uit vooral uit tweede hand (bewoners, betrokken verenigingen) moeten horen wat het 
resultaat is van de sinds maart gevoerde gesprekken. Zover de SGP kan nagaan is de raad niet in kennis gesteld 
van de resultaten van de gevoerde gesprekken en de voorstellen die tot een (betere) besluitvorming moeten 
leiden. De SGP betreurt dat ten zeerste. Te meer dat op deze wijze de raad geen betrokkenheid heeft bij de 
besluitvorming die het college zal inbrengen in het Bestuurlijk Overleg. 
 
De SGP heeft daarbij een aantal vragen; 

 

Vraag 1 

Waarom is de raad niet in kennis gesteld van de resultaten van de gevoerde 

gesprekken? 

 

Vraag 2 

Wat is het resultaat van de gevoerde gesprekken? 

 

Vraag 3 

Wat zal de inbreng zijn van de Gemeente West Betuwe en op welke wijze is de 

participatie daarin zichtbaar? 

 

Vraag 4 

Welke rol heeft de gemeenteraad als volksvertegenwoordiging nog in het proces 

van de inrichting? 

 

Vraag 5 

Is het participatieproces geheel afgerond en op welke wijze wordt er met 

bewoners gecommuniceerd? 

 

Vraag 6 

Wat is het tijdspad van besluitvorming en op welke wijze wordt de raad 

geconsulteerd om het college richting mee te geven? 
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Vraag 7 

Op welke wijze en wanneer wordt het maatwerk voor verschillende dijkvakken 

gepresenteerd, besproken en gecommuniceerd? 

 

Vraag 8 

Is er na de besluitvorming in het Bestuurlijk Overleg nog aanpassing mogelijk, en 

zo niet: waarom is de besluitvorming niet uitgesteld zodat eerst met de raad, die 

daarbij alle signalen ‘uit het veld’ kan betrekken, kan worden overlegd wat de 

inbreng van de gemeente West Betuwe zal zijn? 


